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Időrendi bontás:  

• 2025.02.18. KÖB ülés 

• 2025.02.19. Megbeszélés Gombás Andrással és Novák Zsófiával 

• 2025.02.20. Megbeszélés Szabó Vanesszával a beérkezett rendkívüli ösztöndíjakról  

• 2025.02.21-22. pontújraszámítás 

• 2025.02.25. Megbeszélés Bekó Donáttal, az ÁJK EB elnökével 

• 2025.02.25. Megbeszélés Domboróczky Balázzsal 

• 2025.03.03-03.13. Fellebbezések időszaka 

• 2025.03.19. KÖB ülés 

• 2025.03.19. Megbeszélés Szabó Vanesszával a beérkezett rendkívüli ösztöndíjakról és 

fellebbezésekről 

• 2025.03.24. EHSZÖB ülés 

Részletes beszámoló:  

Kari Ösztöndíjbizottság:  

Februárban elbírálásra kerültek a félév elején megpályázható rendszeres ösztöndíjak, illetve a 

közéleti ösztöndíj is. Ezekről, valamint a ponthatárokról a februári KÖB ülésen döntöttünk. A 

Tudományos ösztöndíjra meglepően sok, 69 pályázat érkezett be. Sajnos a keret szűkössége 

miatt sokat kellett csökkenteni a támogathatóságon. Mindkét rendszeres pályázat esetén a 

ponthatár 8 és 22 pont között, a pontösszeg pedig 1200 Ft lett. Ez azt jelenti, hogy a 

maximálisan elnyerhető összeg 26 400 Ft havonta.  

A márciusi KÖB ülésen döntöttünk a félév végi ösztöndíjak kiírásáról. Ezek előzetes 

véleményezésében segítettem Katának. Pontosítottuk a szakmai kiírásban azokat a részeket, 

ahol úgy éreztük, hogy előző félévben nem teljesen volt tiszta a hallgatóknak.  

Kata idén diplomázik, így elkezdtük keresni utódját, aki majd átvenné tőle a KÖB elnökséget 

is. Továbbá megkértük az Ellenőrző Bizottság elnökét, Tokai Tamást, hogy egy tag mindig 

legyen jelen az ülésen a szabályosság kedvéért. Jelenleg úgy érzem, hogy még sok 

hiányossággal szenved a Bizottság, ezeken elkezdünk dolgozni a jövőben. (határozatok 

generálása, ügyrend módosítása) 

 



Szociális ügyek  

Februárban lezárult a Rendszeres szociális támogatás bírálási időszaka. Nagyon hálás vagyok 

a bírálóimnak, gördülékenyen és határidőn belül sikerült elvégezni a feladatokat. A hiánypótlást 

mindig egy pontújraszámítás követ, ami azt jelenti, hogy egyesével átnézek minden pályázatot, 

hogy a hallgatók mindenre a megfelelő pontszámot megkapták-e. Ebben köszönöm Kurucz 

Tamás Márk segítségét. Ezt követően az EHSZÖB meghúzta a ponthatárt, ami idén 24 pont, a 

pontösszeg pedig 1200 Ft lett. Örülök neki, hogy legalább ennek kapcsán nem történtek 

csökkentések. A hallgatóknak fellebbezésre 2025.03.03-tól kezdődően volt lehetőségük a 

Neptunon keresztül. Hozzánk szerencsére nem érkezett be sok kérelem, összesen 14 darab. 

Ezeket előzetesen elbíráltam, és bemutattam Vanesszának. 

A rendkívüli szociális ösztöndíjakat időben elbíráltam, és szintén Vanesszának mutattam be, 

aki elviszi ezeket az EHSZÖB ülésére.  

Egyebek:  

Elkészítettem a posztot a fellebbezésről február folyamán a pályázatokhoz, ami kikerült a TTK 

HÖK és a Tétékás Nyúz Facebook oldalára is.  

Megkeresett Bekó Donát, az ÁJK EB elnöke, hogy meséljek a nálunk újonnan kialakult 

tisztségviselői ösztöndíjrendszerről, mivel náluk továbbra sem kell pályázni. Ennek aggályairól 

és megoldásáról meséltem neki.  

Március 10-e óta én töltöm be az EHÖK-ben a Pályázatokért felelős alelnöki pozíciót 

megbízottként. Ezt a döntésemet több hónap gondolkodás és egyeztetés előzte meg. Nagyon 

köszönöm a támogatását mindenkinek, igyekszem a feladataimat továbbra is a lehető legjobban 

ellátni. Ennek kapcsán részt vettem a márciusi EHSZÖB ülésen. Ezt egy nagyon jó 

lehetőségnek gondolom, mivel első kézből kapok információt azokról az ügyekről, amik a 

szociális döntéseket érintik. Ilyen például a bírálói bónusz is, ezzel kapcsolatban igyekszem 

képviselni a bírálóim kemény munkáját.  

Folyik egy OCR (Optical Character Recognition) folyamatfejlesztés az egyetemen. Ennek 

lényege, hogy beépítsük a folyamatokba az AI-t azokon a területeken, ahol dokumentumokkal 

foglalkozunk. Egyébként ez már például a Q-tér adategyeztetés során is működik. Jelenleg Hősi 

Rezsővel (EHSZÖB elnök) és Magyar Jázminnal (ÁJK szociális tisztségviselő) dolgozunk ki 

egy dokumentumot a szoctám folyamatáról az informatikusok számára.  

Fogadóóráimat megtartottam, a megkeresésekre válaszoltam.  

Kérdés esetén keressetek az osztondij@ttkhok.elte.hu email címen!  

Balatonfőkajár, 2025.03.29.  

Mészáros Dorottya  

Szociális ügyekért felelős referens  

ELTE TTK HÖK  

 


